
 FORENINGEN JUST FOR FUN LINEDANCERS 

Bestyrelsesmøde 5.1.2012 hos Lone. 

Deltagere: Christina, Lone, Marianne, Pia L., Gitte og Pia H. 

Vi har modtaget et løsningsforslag fra Middelfart Kommune med mulige lokaler. Der 

er foreslået 3 forskellige steder rundt i Middelfart resten af sæsonen. Vi har ikke en 

endelig bekræftelse på, at vi kan benytte lokalerne, da vi skal have kontaktet 

sevicelederen de forskellige steder. 

Vi tager en runde for at høre, hvad der er af forslag: 

Christina foreslår at samle Middelfartholdene og flytte dem til Gelsted Skole.  

Pia H. har ikke noget forslag.  

Pia L. foreslår, at vi følger den plan, kommunen har sendt til os (plan A) og laver et 
brev, som udleveres til danserne.  

Marianne støtter Christinas forslag.  

Lone støtter Pia L.s forslag.  

Gitte er imod en sammenlægning af Middelfartholdene. Hvis de 2 hold skulle lægges 
sammen, så burde vi også nedlægge de hold, som ikke har 15 dansere.  

Lone kontakter servicelederne mhp. at få bekræftet lokalerne, som Middelfart 

Kommune har foreslået.  

Christina laver en danseplan, som udleveres til danserne. 

Hvis vi ikke kan få lokalerne de pågældende steder, vil vi flytte det hele til Gelsted 

(plan B). 

Gitte foreslår, at i fald det hele flyttes til Gelsted, kan Christina undervise 

begynderholdet umiddelbart inden Middelfartholdene om mandagen i Gelsted. 

Dette er Christina ikke i stand til pga. arbejde. Gitte vil alternativt undervise 

begynderholdet, hvis Christina vil overtager undervisningen af hyggeholdet om 

tirsdagen. 

Vi enes om at følge plan A. 
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Christina har fået en tilbagemelding fra formanden for børn-, unge- og 

fritidsudvalget, og han er ikke i stand til at hjælpe os.  


